

زيد المفرح الرئيس التنفيذي

ماجستير في الاقتصاد المالي. جامعة ولاية نيويورك في بوفالو، 2007 الولايات المتحدة. بكالوريوس في إدارة الأعمال ونظم المعلومات جامعة تشوبو، ناغويا، 2003 اليابان. مسيرة مهنية متميزة وخبرة واسعة تفوق 15 عامًا في الأسواق المالية. وسبق وأن شغل عدة مناصب قيادية في قطاع الأعمال المصرفية والخدمات المالية في المملكة والتي اكتسب من خلالها خبرة لقيادة المنظمات الاستثمارية من خلال المهام والمسؤوليات المخولة له بكل مهنية واحتراف. وكيل هيئة السوق المالية للشركات المدرجة والمنتجات الاستثمارية أبريل 2017 - مارس 2018. رئيس إدارة الحوكمة والشركات نوفمبر 2015 - أبريل 2017

Zaid Almufarikh

Chief Executive Officer

Master of Art (M.A) in Economics with concentration in Financial Economics. New York State University at Buffalo, 2007 Buffalo, United States - Bachelor of Science in Business Administration and Information Science. Chubu University, 2003 Nagoya, Japan Qualification A distinguished career and experience spanning more than 15 years in the financial markets. He has held several leading roles in the banking and financial services industry in the Kingdom, through which he has gained experience in leading investment organizations through the tasks and responsibilities entrusted to him professionally and effectively. Relevant Experience Capital Market Authority Deputy, Listed Companies & Investment Products April 2017-March 2018 Head of Corporate Governance November 2015-April 2017